
Protokół Nr 8/07 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 25 czerwca 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 1010 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W  posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części posiedzenia skarbnik gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 czerwca 2007 r.  
4.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania  
   lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium  
   uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Informacja Wójta na temat zagospodarowania nieczystości z terenu gminy  
   Opinia komisji na sesję   
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 7/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania. 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady kolejnej  sesji, 
komisja je przedyskutowała , wysłuchała odpowiedzi i wyjaśnień , a następnie wydała opinię 
jak niŜej :  
- projekt  uchwały Nr IX/43/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na  
  okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę ( umowa zawarta będzie na jeden rok ) – komisja projekt uchwały zaopiniowała    
  pozytywnie –jednogłośnie , 
 -projekt uchwały Nr IX/44/07 w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony  
  środowiska i  gospodarki wodnej na 2007 r. 
Wójt Gminy – dodatkowo poinformował , Ŝe na te zadania większości jest dokumentacja 
opracowana , ale kosztorys inwestorski jest wyŜszy niŜ był zakładany i aby je nie wykreślać 
naleŜy zwiększyć środki . Rezygnujemy z inwestycji Krąpiel-Trzebiatów odkładając ją na rok 
2008( dokumentacja będzie waŜna ) , bo inne wodociągi są waŜniejsze .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie .  
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- projekt  uchwały Nr IX/45/07  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów  
  wydatków na   wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu  
  Spójności Unii   Europejskiej 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła i dokładnie omówiła skarbnik gminy. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie  
- projekt uchwały Nr IX/46/07w sprawie określenia  i formy informacji o przebiegu  
  wykonania budŜetu   Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku budŜetowego- 
   komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie –jednogłośnie ,   
- projekt  uchwały Nr IX/47/07  w sprawie ustalenia kwoty poręczenia – komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie ,  
- projekt  uchwały  Nr IX/48/07 zmieniającą Uchwałę Nr V/26/07 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński  z dnia   23 lutego 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do 
Stowarzyszenia  
Skarbnik Gminy dodatkowo poinformowała ,Ŝe ten projekt uchwały moŜe być zdjęty z 
porządku obrad sesji , poniewaŜ według Regionalnej Izby Obrachunkowej gmina nie  moŜe 
przystępować do tego typu  Stowarzyszenia i ponosić wydatki na składkę , bo jest to 
naruszenie dyscypliny finansów publicznych  . Gmina  obecnie jest członkiem wspierającym 
Stowarzyszenie 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie .   
- projekt  uchwały Nr IX/49/07 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania  
  kandydatów na  ławników – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał informację na temat realizacji składanych wniosków w 
sprawie sporządzania lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji wójt poinformował o dodatkowych zmianach zgłaszanych do Studium ,o 
prawdopodobnym wykreśleniu z planu drogi wspomagającej wzdłuŜ 10 na odcinku - 
Strachocin-Święte, przewodniczący komisji przypomniał , Ŝe podczas kontroli NIK była 
mowa o harmonogramie prac planistycznych i warto się zastanowić , aby taki harmonogram 
sporządzić . 
Wójt równieŜ wyjaśnił ,Ŝe gmina pracuje według takiego harmonogramu , bo najpierw 
opracowywane były plany miejscowe dla tych miejscowości , gdzie najwięcej zostało 
zgłoszonych wniosków , ale teraz teŜ naleŜałoby się odnosić do pojedynczych wniosków .Po 
zakończeniu studium opracujemy taki harmonogram .  
Po zakończeniu dyskusji przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą opinię komisji 
do w/w tematu :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała 
informacj ę dotyczącą realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia lub 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy .   
Ad.5 
Przewodniczący komisji przedstawił informację dotyczącą zagospodarowania nieczystości z 
terenu gminy Stargard Szczeciński . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji zwrócono szczególna uwagę  na to ,Ŝe jest duŜo osób nie podłączonych do 
kanalizacji sanitarnej ( m. Golina- nikt się  nie podłączył )   jak równieŜ nie posiadających 
pojemników na śmieci np. w Pęzinie na 44 posesjach stwierdzono podczas kontroli brak 
pojemników . 
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Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe  odnośnie podłączeń do  kanalizacji to jest uzgodnione z 
dyrektorem wodociągów zachodniopomorskich , aby przedstawili najbardziej uproszczoną 
formą podłączeń do kanalizacji dla tych osób , którzy nie są podłączeni .  
Zastępca Wójta poinformował o problemach jakie są odnośnie wywiązania się MPGK z  
zamówienia dotyczącego ustawienia  większej ilości pojemników do gromadzenia odpadów 
po butelkach PET , gmina oczekuje na ostateczną odpowiedź . W sprawie  podłączeń do 
kanalizacji sanitarnej  uzgodniono ,Ŝe firma obsługująca sieć kanalizacyjną  wyraziła zgodę 
na wzięcie udziału  w spotkaniach z mieszkańcami , celem przedstawienia całej procedury 
podłączenia się do kanalizacji sanitarnej , dla tych osób którzy nie są podłączeni . 
Radny Kuźma – odnosząc się do swojej miejscowości stwierdził ,Ŝe 44 osoby nie posiadają 
umów na pojemniki , a sugestia ” gdzie  są te śmieci „ i  tutaj radny zaproponował , aby  tym 
osobą dać upomnienie , a jak nie będzie pozytywnego odzewu to naleŜy zastosować kary- 
mandat . 
Zastępca Wójta poinformował  ,Ŝe po zakończeniu   kontroli  , część osób dokonała  zawarcia 
umowy , do tych opornych jeszcze raz zawita  Pani Mazur z przedstawicielem policji i jak nie 
będzie skutku po upomnieniu to będą wówczas kary . 
Po dyskusji komisja wypracowała następującą opinię :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu na posiedzeniu w dniu 25.06.2007 
r. po dokładnej analizie i dyskusji nad tematem w sprawie przeprowadzonej kontroli w 
zakresie zagospodarowania nieczystości z terenu gminy ,jednogłośnie przyjęła 
następujące stanowisko: 

1) wezwać właścicieli posesji , na których w wyniku kontroli stwierdzono brak 
pojemników na śmieci do niezwłocznego zawarcia umowy z firmą zajmującą się 
wywozem nieczystości  w terminie 14 dni od wezwania. W przypadku nie 
podpisania umowy nałoŜenie kary grzywny w wysokości wynikającej z przepisów 
szczególnych . 

2) z uwagi na stwierdzenie braku podłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej w 
poszczególnych miejscowościach komisja proponuje przeprowadzenie rozmów z 
dysponentem sieci w sprawie uproszczenia procedur związanych z budową 
przyłączy oraz zorganizowanie  zebrań na poszczególnych miejscowościach . Po 
bezskutecznym wezwaniu do przyłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej , 
nałoŜenie kary finansowej w wysokości wynikającej z przepisów szczególnych  

3) rozwiązanie kwestii braku dodatkowych pojemników  PET , oraz braku 
pojemników na śmieci dla poszczególnych posesji . 

  Ad.6 
Radny Kuźma – zgłosił konieczność  zrobienia porządku na  posesji hydroforni w Pęzinie , a 
zwłaszcza wykoszenie trawy i zielska .   
Radna Gajewska powiedziała , Ŝe osoby niepełnosprawne poruszające się na wózkach 
inwalidzkich nie mogą dojechać na cmentarz  .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jest taki  zamiar aby zrobić  wjazd na cmentarz dla osób 
niepełnosprawnych . 
Radna Czwertlik poruszyła następujące sprawy :  
- w szkole w Strachocinie objąć ochroną dodatkowe pomieszczenia co wiąŜe się z  
  zwiększeniem środków na ten cel i zmiana godziny kursu autobusu MZK  
Zastępca wójta odpowiedział ,Ŝe te sprawy zostały zgłoszone przez Panią dyrektor szkoły .  
- odnowienie barierek na zakręcie przy wjeździe do Strachocina , 
- na posesji Pani Macko jest rów gminny i przy ostatniej ulewie podniósł się poziom wody , a  
  pytanie dotyczyło ,kto powinien go oczyścić ,  
- radna przekazała wójtowi pismo mieszkańców posesji połoŜonych  za piekarnią GS w  
  Strachocinie   ,  w sprawie załoŜenia oświetlenia ulicznego , 
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- na placu przy szkole w Strachocinie znajdują się urządzenia do zabaw dla  
dzieci , i obecnie naleŜy przedstawić atest do tych urządzeń.  
Zastępca wójta poinformował , Ŝe wojewoda przysłał pismo , aby dokonać kontroli urządzeń 
na  placach zabaw pod względem posiadania atestu . 
Komisja ponadto odpowiadając na pismo znak : OS.0717-76c/DA/07  z dnia 21 czerwca  
2007 r. skierowane do Przewodniczącego Rady , a dotyczące sprawy naleŜącej do zadań tejŜe 
komisji - wydała pozytywną opinię  w sprawie celowości inwestycji przebudowy dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych. 
Wydana opinia stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował za udział i zamknęła posiedzenie komisji . 
 
 
 
 
Protokołowała :                                                                           Przewodniczący Komisji  
Z.Stoczkowska                                                                                    Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :  
2007.06.25                                                                                    2007.  ……………… 
  


